
Protokół

z zebrania wiejskiego sołectwa Bystra w dniu 7 września 2022 roku

w budynku OSP, ul. Klimczoka 105 (rozpoczęcie godzina 17.00)

Ad. l Sołtys Pan Ptotr Pielesz otwierając zebranie przywitał przybyłych mieszkańców oraz wójta gminy
dr Janusza Zemanka, sekretarz gminy Alicję Kaszka - Micherdzińską, radnego powiatowego Grzegorza
Gabora, radną gminy Alinę Macher.

Ad.2 Sołtys zaproponował kandydaturę Grzegorza Gabora na przewodniczącego zebrania. Innych
kandydatur nie było i wybór ten został zaakceptowany jednogłośnie. Przewodniczący przedstawił
porządek zebrania. Nie zgłoszono z Sali dodatkowych punków i porządek został zatwierdzony
(załącznik nr l).

Ad.3 Przewodniczący zaproponował kandydaturę Janiny Dyrda na protokolanta zebrania. Wobec
braku innych propozycji wybór ten został zatwierdzony jednogłośnie.

Ad.4 Przewodniczący zaproponował kandydatury pań Małgorzaty Caputa i Barbary Kiełbas do składu
Komisji Mandatowej. Innych kandydatur nie zgłoszono i skład ten został zatwierdzony Jednogłośnie.

Ad.5 Przewodniczący zaproponował kandydatury Teresy Pryszcz, Edwarda Stoktosy i Andrzeja
Bobkiewicza do składu Komisji Uchwał i Wniosków. Innych kandydatur nie zgłoszono i skład powyższy
został zatwierdzony jednogłośnie.

Ad.6 Informacja sołtysa o pracach za okres od 13 maja br.:

- uprzątnięto z pomocą uczniów SP nr l liście zalegające po zimie w Parku Fałata (w ramach Święta
Ziemi)

- odmalowano plenerowe rzeźby nagonki, dodano dwie nowe i powróciła po renowacji rzeźba Juliana
Fałata

- na Biwaku odmalowano garaż, wiatę, ławki, kosze na śmieci i umyto kostkę brukową szachownicy

- wykonano renowacje obelisku pamięci Ignacego Daszyńskiego przy nowej tężni na terenie CPrr

- wyremontowano krzesta w siedzibie KGW

- odmalowano mostek

W planie do końca roku:

- odmalowanie tawek i rzeźb plenerowych na terenie wsi

- odnowienie wiat przystankowych linii autobusowej "57

- wykonanie szlabanu zamykającego Biwak, zamontowanie Regulaminu (ciągle trzeba wyciągać ciężkie
ławki z koryta rzeki)

- prace porządkowe w Parku Fałata

- próba zamontowania monitoringu na Biwaku
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- budynek 2H przy ul. Fałata jest już wyremontowany i tam "Bystrzańska Inicjatywa" znajdzie swoją
siedzibę

- wykonanie krótkiego chodnika dla pieszych od mostka Roto Zawiły do przystanku autobusowego przy
drodze powiatowej (ul. Fałata) po uzyskaniu ostatecznych uzgodnień

- położenie płyt ażurowych przy mostku miedzy plenerową siłownią a siedzibą LKS "Klimczok"

- utworzenie dekoracyjnego skwerku przy planie wsi przy ul. Szczyrkowskiej

- ułożenie kostki brukowej pod stolikami szachowymi na Biwaku

Ad. 7 Komisja Mandatowa przedstawiła protokół, z którego wynika, że w zebraniu uczestniczy 65
mieszkańców i jest ono prawomocne do podejmowania uchwał (załącznik nr 2)

Ad.8 Sołtys przedstawił informację o wysokości środków funduszu sołeckiego na 2023 rok oraz Jego
rozdysponowaniu. Wysokość łączna to 149 907 PLN a ich szczegółowy podział przedstawia załącznik nr 3.
Podział środków został zatwierdzony jednogłośnie.

Ad.9 Wójt przedstawił informację o inwestycjach prowadzonych na terenie Bystrej:

- Na opracowanie dokumentacji remontu ul. Kowalskiej wydano 76 tysięcy lecz wskutek protestów
mieszkańców odstąpiono od tego zadania. Będzie można kiedyś do niego wrócić.

- Rozbudowana będzie ul. Kościelna (poszerzenie, przebudowa rowu odwadniającego, budowa ciągu
pieszego)

- Łącznik miedzy ul. Klimczoka i Fałata wraz z mostem (poniżej "Magnusa") - pozyskano na niego 5 225
tysięcy z funduszy centralnych, 275 tysięcy z powiatu. Przy okazji powstanie 20 miejsc postojowych dla
samochodów, które teraz bardzo często blokują zatokę autobusową linii "57". Jeszcze za kadencji wójta
Mieczysława Rączki powstał projekt mostu powyżej obecnej kładki pieszej, na terenie Lasów
Państwowych, koszt ok. 10 min PLN.

- Z przeniesieniem zabytkowego budynku drewnianego państwa Watów na teren Centrum Edukacji
Ekologicznej obok "Promyka" są same problemy. Wykonująca to zadanie najtańsza firma, okazała się
oszustem, wiele belek zgniło. Trwa postępowanie sądowe. Na wymagane postępowanie przetargowe
mamy tylko kwotę 800 tysięcy PLN.

- Termomodernizacja i przebudowa budynku 2H przy ul. Fałata (stara remiza) ukończona. Ma być
niskoenergetyczny, panele fotowoltaiczne zostały umieszczone na budynku komunalno-socjalnym w
porozumieniu z konserwatorem zabytków. W budynku znajdą siedzibę organizacje pozarządowe gminy
Wilkowice, będzie tam też mała sala spotkań. Koszt l min 900 tysięcy PLN w 80% pochodzi z projektu
rewitalizacji.

- Naprawiono bramę garażową w budynku OSP Bystra za kwotę 28 tysięcy PLN.

- Ogłoszono przetarg na utwardzenie placu biwakowego przy OSP Bystra. Dysponujemy już kwotą 900
tysięcy na ten cel, do tego 800 tysięcy na rozbudowę budynku a cała inwestycja ma kosztować ok. 6 młn.

- modernizacja ulic Wiśniowa i Orna - mamy do dyspozycji ze środków" Polskiego Ładu" l min 800 tysięcy
PLN. Odbyły się już 3 przetargi, jedna firma z Warszawy zaoferowała 2, 3 min PLN (za dużo!). Kilka firm jest
zainteresowanych tematem i kolejny przetarg został przedłużony.

- Zakup i montaż monitoringu na budynku 2H, ma on kosztować ok. 14 tysięcy PLN.

Wójt dodał jeszcze następujące informacje i komunikaty:
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- cpn- zgłosiło do 4 edycji Budżetu Marszałkowskiego projekt "Zielone światło dla parku szpitalnego".
Głosowanie do 12 września. Trzeba głosować bo dzięki temu budżetowi mamy już tężnię i fotowoltaikę na
szpitalu w Wilkowicach.

- 10 września w Mesznej na placu przy GOK "Nad Borami" odbędzie się Gminne Święto Ziemniaka
(szczegóły na plakacie). Jest to próba stworzenia nowej imprezy gminnej bo upadła u nas tradycja dożynek
( mamy tylko 5 rolników, którzy nie byli tym zainteresowani). Tak jak dożynki miałyby ją organizować
kolejne sołectwa.

- Dziękuje OSP Bystra za gościnę dla uchodźców z Ukrainy. Prawie 40 osób mieszka w ich budynku od
ponad pół roku. Dzieci chodzą do szkoły a może niektórzy z nich pozostaną na stałe w naszej gminie.

- Rządowy "dodatek węglowy" narobił w gminie sporo bałaganu. Edukowaliśmy dorosłych i dzieci,
wymieniono ponad 200 pieców i nagle ten "dodatek" cofa nas 2-3 lata. Ktoś, kto dostał 5 tysięcy PLN na
wymianę pieca na gazowy, teraz chce 3 tysiące "dodatku" -absurd! Złożono ponad l tysiąc wniosków o
"dodatek". Wójt zachęca do przemyślenia tego tematu (gmina ma wykaz wymienionych pieców), by nie
było wstydu! Ze złomowiska zniknęło kilka pieców węglowych! Prosi o rozsądek i palenie gazem.

- Pojawiają się pytania o wrak samochodowy przy końcu ul. Klimczoka. Stoi on na prywatnym gruncie za
zgodą właściciela i gmina nie może go usunąć.

- Gmina płaciła połowę stawki za linię MZK "57" z uwagi na dojazd do Szpitala. Miasto ma trudności z
utrzymaniem MZK (wzrost kosztów, brak kierowców) i trzeba będzie zlikwidować min. 6 kursów tej linii.

- Gmina jest w bardzo trudnej sytuacji finansowej, trzeba będzie szukać oszczędności ale nie na szkołach
i przedszkolach, które i tak pochłaniają lwią część budżetu.

Ad. IO Dyskusja i wnioski mieszkańców:

Ł : - Wskutek pomiarów geodezyjnych moja działka (róg ulic Kościelnej i Skośnej) ciągle się kurczy
(jest ona w 90% zabudowana).

Wójt - Będzie przebudowa ul Kościelnej i wyjazd z ul. Skośnej jest pod katem ostrym (fatalna widoczność).
Pana dom jest od 30 lat w rozbudowie i straszy! Decyzja ZRID (o którą wystąpiliśmy) sprawi, że będzie Pan
potraktowany jak przy budowie autostrad i dróg koniecznych.

Li - Uparliście się, żeby moją działkę okroić!

Hi G' L - Dlaczego nie są właściwie oznakowane ulice Poprzeczna i Wrzosowa?

Wójt - Jest przygotowywany projekt organizacji ruchu, może będzie gotowy do końca roku , zapraszam
go gminy, by się z nim zapoznać. Na terenie gminy jest dużo oznaczeń, na które nie było projektów.
Najpierw wykonane będzie oznakowanie ulicy Kościelnej.

Mieszkanka ulicy Szczęśliwej-Wsiadam do autobusu "57" na przystanku przy Zajeździe Pod Źródłem. Stoi
tam tablica ogłoszeń, z której ktoś stale zrywa ogłoszenia. Kto to robi?

Sołtys-Sam osobiście sprawdzam, co wisi na tablicach i widzę, że tam są one niszczone.

Wójt - Gmina sama też od czasu do czasu czyści te tablice

Ł - Co ma wspólnego zużycie wody z opłatą śmieciową? Koszt tej ostatniej wzrósł mi o 70 %

Wójt- Ustawodawca przewidział różne formy "rozliczania" tego tematu: od osoby, od l m kwadratowego
mieszkania, od zużycia wody. Rada Gminy zdecydowała o tej ostatniej formie, zakłada" c, że jest ona dla
nas najbardziej sprawiedliwa.
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Ł - Uważam, że jest to niesprawiedliwe!

Wójt - Gmina musi zapłacić 4 min PLN firmie odbierającej odpady. ZGO obshigujący prawie wszystkie
gminy wywozi odpady do sortowni w Bielsku (zastanawiamy się nad wypowiedzeniem umowy). Nasza
gmina jest trudna do obsługi przez śmieciarki. Jeśli mieszkańcy zapłacą mniej, to gmina będzie musiała
dołożyć i braknie na inne inwestycje a śmieci jest z roku na rok coraz więcej!

D p, : - wójt pominął ryczałt za wodę. Nie ma możliwości formy wyboru opłaty za wodę - to
nieuczcwe i nierówne traktowanie ludzi. Proszę sprawdzić tych, którzy są na ryczałtach.

Wójt - Średnie zużycie wody w gminie jest na poziomie 2,8 m sześciennego. Chyba Pan podał kiedyś
niewłaśchwe liczby.

D; . P - Chcę mieć możliwość wyboru, na ryczałcie czy wg licznika.'

Czy coś wiadomo o budowie pray "Magnusie"?

Wójt- Proszę iść z tym pytaniem do Starostwa Powiatowego! Nie wiem nic na ten temat!

S* i St - Gmina nie zaprotestowała, gdy postanowiono rozbudować "Magnus" J

Wójt - Kiedy i na jakim etapie powinna zaprotestować? Inwestor sam się wycofał i zamiast czterech
budynków miały powstać trzy (nie było konieczności wydawania opinii środowiskowej). Panie S-
skoro Pan osobiście złożył stosowny protest, to na Jakiej podstawie wie Pan o sprawie w sądzie?

s

D

- Sprawa jest w Sądzie Administracyjnym i jestem stroną.

- Samochody rozjeżdżają trawnik przy ul. Fałata naprzecw GOK "Promyk"

Wójt - Większe imprezy w "Promyku" są kilka razy w roku a tam jest problem z parkingami. Podobnie jest
przed Domem Strażaka w Wilkowicach, czy przed przedszkolem. Nigdy nie byto tam z tego powodu kolizji
j nie interweniowała policja.

D; p, - Na ul. Potok było czyszczenie przepływów, wystaje kratka ściekowa, na której można
uszkodzić samochód. Kierownik robót powiedział, że usuną to jutro. Jest tez prośba do Sołtysa o
sprawdzenie kto odpowiada za śmieci wrzucane do koryta przy ul. Potok?

- Proszę wójta o monitorowanie tematu "Magnusa" i informowanie o tym mieszkańców. Ponadto
mam studnię i chciałbym płacić ryczałtem za wodę.

Wójt - Jeśli jest Pan klientem SW i płaci Pan wg licznika, to studnia też powinna być "olicznikowana".

? - PreeprowadzHem się z Bielska, gdzie odpady segregowane odbierane były często a tutaj nie widzę
sensu segregacji. Czy odpady zbierane 2 razy na miesiąc to decyzja gminy?

Wójt - Samochody mogą jeździć częściej ale kto za to zapłaci? Jeśli nie będzie Pan segregował odpadów i
stwierdzą to pracownicy firmy odbierającej, to Pan jeszcze więcej zapłaci.

E - Jestem zachwycona pracą samorządu. Zwródłam się do Pani Teresy Pryszcz i Urzędu
Gminy z pismem, czy na Biwaku znajdzie się stałe miejsce dla "toy toya"? - ostatnfo w czasie jakiejś imprezy
stał na środku placu l

Wójt - Czytałem to pismo i trzeba miejsce na "toy toya" wyznaczyć koło parkingu przy kępie dużych
drzew. Postawienie "toy toya" na środku placu było karygodne.
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& -W trakcie wydawania zezwolenia na budowę "Magnus" wystąpił o wycinkę ponad
100 drzew. Należne z tego tytułu 330 tysięcy podatku zostało mu umorzone. Jak przyjedzie tam ponad
800 osób to jak wzrośnie opłata za wodę i śmieci? Budżet szkół i przedszkoli jest wyczerpany w 80%. Jaki
ma wójt sposób na rozwiązanie tego problemu? Jaki w związku z "dodatkiem węglowym" ma wójt sposób
na rozwiązanie problemu smogu? Dlaczego kupiono nowy ratrak?

Wójt - Opłata za wycinkę draew została "Magnusowi" umorzona, bo wiele środków finansowych stracił w
czasie pandemii a wycinając te drzewa nas priechytrzył. W ogóle wszystkich wycinających zasadniczo
zwalniamy z tej opłaty zobowiązując ich do nowych nasadzeń. "Magnus" jest firmą, inaczej rozlicza się z
odpadów i nie ma to nic wspólnego z odpłatnością mieszkańców indywidualnych. Gmina sprawdzała każdy
przypadek, gdy obywatele występowali o dopłatę do wymiany pieców. W budżetach szkół i przedszkoli
faktycznie są przekroczenia w związku z opłatami za prąd i gaz. Będziemy szukać oszczędności wszędzie.
Stary ratrak sprzedaliśmy za 27 tysięcy PLN i kupiliśmy nowy, m. in. do obshigi tras biegowych, który
posłuży nam lata.

l S -W przyszłości mieszkańcy "Magnusa" mogą być mieszkańcami indywidualnymi.

Wójt - Dlaczego Pan ma cały czas pretensje do wójta?

S Sl -W jakim celu gmina przyjęła dwa domki typu "Brda" od "Magnusa"?

Wójt - Stanęły one na ośrodku harcerskim "Wilczysko" w Wilkowicach dla gości gminy.

Di - Słyszałem o tych domkach, sam byłem nimi zainteresowany. Dlaczego pracownik gminy
pracował przy ich przenosinach?

Wójt - Nic nie wiem o tym.

Grzegorz Gabor-Jeśli miały miejsce takie wydarzenia, należało to zgłosić do prokuratury'

- 44 osoby podpisały się pod prośbą o remont ulicy Kowalskiej, oni najczęściej z tej drogi
\

R;
korzystają.

Wójt - Chcieliśmy ją przebudować czyli poszerzyć. Największe protesty byty od mieszkańców, którzy
obawiali się zalania swoich posesji.

R, - proszę chociaż przebudować niebezpieczny wyjazd z ul. Kowalskiej na ul. Szczyrkowską,
który jest znacznie obniżony w stosunku do chodnika.

j< - Nie ma kto uprawiać ziemi w Bystrej. Należy poprosić na sesję władnych, którzy
obsługują rolnictwo, bo sprawa obsługi rolników jest zaniedbana. Obrót ziemią powinien być w rękach
geodezji państwowej, należy wystąpić do Ministerstwa Administracji o utworzenie tej instytucji. Rowy do
l metra szerokości podlegają melioracjom. Nie wiadomo, do kogo należy rów pod kościołem. Jest też
straszne złodziejstwo i kury mi podmieniają!

Wójt - Funkcjonuje Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. Gmina Wilkowice nie jest gminą
rolniczą a rolnictwo jest wypierane przez przyjezdnych z miast, którym nawet przeszkadzają piejące
koguty, perliczki czy zapachy przy pracach polowych. Poza tym (JE promowała duże gospodarstwa.
Rowami melioracyjnym zajmują się Spółki Melioracyjne, ale one są coraz uboższe.

Pani B -Czy jest możliwy remont mostku pieszego powyżej "Magnusa"? Czy będzie regulacja koryta
Siatki?

Wójt - Na wysokości mojej posesji Wody Polskie wyremontowały stary wodospad, bo powyżej jest w
korycie zakopana rura z wodą, należąca do Spółki Wodociągowej. Jest problem z odwodnieniem
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budynków, często są przy budowach przerywane ciągi drenażowe. Mają być wprowadzone opłaty za
deszczówkę uzależnione od wielkości dachów i zabrukowanych placów. Trzeba retencjonować wodę na
własnych posesjach.

j- - Auto na ul. Klimczoka stoi 3 lata. Czemu gmina nie czepia się właściciela gruntu?

Wójt - Zwracaliśmy się do tego mieszkańca ale powiedział, że auto nie jest jego.
j; - Dlaczego na pętli autobusowej przy "Magnusie" nie ma w weekendy policji?

Wójt - Pętla jest odpowiednio oznakowana. Straż Gminna interweniowała tam wiele razy. Powinna to
robić policja tzw. "drogówka", ale nie mają na to czasu. Nie reagują też na zgłaszane, urządzane powyżej
Zajazdu "Pod Źródłem" wyścigi samochodowe.

j - Komu potrzebny jest most poniżej "Magnusa"?

Wójt-Jest potrrebny m. in. przy zagrożeniu pożarowym.

j - Mieszkam tu 3 lata i obserwuję stare nawyki, że ludzie koszą trawę i wywożą ją do koryta
rzeki.

Wójt - Mieszkańcy często poza swój teren wyrzucali trawę, popiół. Interweniujemy w takich sytuacjach,
gdy wyrzucają to nie na swój teren. W ogóle czeka nas promocja robienia kompostu, gdyż masy zielonej
nie przerabia Bielsko. Może trzeba będzie zrobić gminny kompostownik.

A r Ch i - Dostałem z UG pismo - upomnienie, przez nikogo nie podpisane.

Wójt (obejrzał to pismo) - To pismo mogło być wygenerowane bez podpisu. Mieszkańcy byli proszeni
przez UG o podawanie swoich nr telefonów, na które mogą dostawać różne powiadomienia.
A Ch^ ; - Wydaje mi się, że podawałem w UG mój numer.

Wójt zwrócił się do obecnej na sali Pani Sekretarz UG, by to sprawdziła w urzędzie.
<; - Jak Gmina rozwiąże tej zimy problem smogu?

Wójt - Straż Gminna będzie sprawdzała, czym się pali w piecach. Jeśli dotrą do starszego mieszkańca,
który nie będzie miał odpowiedniego paliwa, to jak go ukarzemy? Nasz GOPS często jest w takich
sytuacjach niewydolny, bo ci którzy powinni się tam zgłosić nie robią tego a korrystają z opieki socjalnej
cwaniaki. Prezydent Krakowa powiedział, że nie będzie przyjmował wniosków o "dopłatę węglową". To są
zadania zlecone gminom przez "górę", które musimy wykonywać. Normy emisji spalin zostały obecnie
zawieszone i co my możemy zrobić?

T M; Trzeba edukować ludzi, jak palić w piecach, rozpalając je "od góry" .

Wójt - Obawiam się, że mieszkań^ będą palić wszystkim.

S - Trzeba stworzyć program edukacyjny, jak palić w piecach.

Wójt - Wizyta Straży Gminnej nie jest mile widziana. Oni sprawdzają też, czy zostały wykonane przyłącza
kanalizacyjne.

Si - Będzie pewnie zwiększone zagrożenie pożarowe. Niech mieszkańców edukuje Straż Pożarna.
B ' O (żartobliwie) Trzeba zrobić happening i w kilku chłopa to auto przy ul. Klimczoka wystawić
na drogę! Poważnym tonem podziękował Urzędowi Gminy za załatwienie sprawy cmentarza.
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Ad. ll Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Teresa Pryszcz odczytała protokół tej Komisji dotyczący
obecnego zebrania, który został przyjęty przy jednym głosie wstrzymującym (załącznik nr 4).

M.11 Sołtys poinformował zebranych, że:

- Między Biwakiem a placem zabaw została wykonana ścieżka wzdłuż rzeki i zachęca, by ze względów
bezpieczeństwa z niej korzystać.

- Na ulicach Kościelnej i Skośnej są duże ubytki w asfalcie i będą załatane.

- Na ulicy Halnej na razie nie jest możliwe zainstalowanie oświetlenia.

Sołtys podziękował wszystkim za przybycie, a szczególnie Wójtowi j Panu Grzegorzowi Gaborowi.

Ad. 13. Głosem Sołtysa Piotra Pietesza zebranie zakończono o godzinie 20.00

Na tym protokół zakończono i podpisano.

\^L/
SOŁTYS YSTRA
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Porz dek zebrania wie'skie o

Sołectwa B stra w dniu 07.09. 2022 w bud nku OSP B stra ul. Klimczoka 105

l. Otwarcie zebranie, przywitanie zebranych.

2. Wybór przewodniczącego zebrania.

3. Wybór protokolanta zebrania.

4. Wybór Komisji Mandatowej.

5. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków.

6. Informacja Sołtysa o pracach za okres od 13-go maja, do końca roku 2022.

7. Protokół Komisji Mandatowej nr l i nr 2 .

8. Informacja o przyznanych na rok 2023 funduszu sołeckiego, oraz jego rozdysponowaniu.

9. Informacja Wójta gminy o inwestycjach, oraz sprawy bieżące.

10. Dyskusja, oraz wnioski zgłoszone przez mieszkańców.

11. Odczytanie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków.

12. Wolne głosy i komunikaty / podziękowania/.

13.Zakończenie zebrania.

SOŁT S BYŚ.
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Rada Sołectwa Bystra

URZĄD GMiNY w WJLKOWICA a 21.08.2022T.
DZIENNIK PODAWCZY

! 25-08-2022
Ilość ztącznikc-w.......... _ r \ '

podpis ............................................. Rada.. '.,.' 'ny Wilkowice

Komisja Infrastruktury

Dnia 24.03.2022f. Rada Sołectwa Bystra przedstawiła Komisji plan pracy Rady w roku

2022. W przedstawionym planie udało się w I półroczu zrealizować następujące zanuerzema:

- W Parku Fałata przy ul. Fałata udało się wraz z uczniami Szkoły Podstawowej nr ł w Bystrej
oraz członkami Rady uprzątnąć zalegające opadłe liście. Odbyło się to w ramach "Święta
Ziemi". Odmalowano istniejące "stare" rzeźby "Polowanie na niedźwiedzia", a także
zamontowano dwie nowe rzeźby nagonki. Powróciła na swoje miejsce nowa rzeźba artysty
Juliana Fałata. Odnowione przez Radę zostały wszystkie ławki parkowe oraz kosze na śmieci.

- Na ,3iwaku w Bystrej" wykonano remont desek na siedzeniach, odmalowano blaszany garaż
wolnostojący oraz bramę garażu murowanego. Umyto pod ciśmeniem kostkę brukową
szachownicy ziemnej oraz odnowiono oznaczenia pól s2achowych. Wykonano cztery nowe
ławy drewniane wraz z wielokrotną konserwacją, jak również odnowiono wszystkie istniejące
elementy ław i stołów drewnianych. Po nietypowej tematyce graffiti odmalowano całkowicie
ściany i elementy konstrukcji wolnostojącej wiaty. Na Biwaku posadzone zostały cztery młode
klony. Członkowie Rady brali czynny udział w pracach organizacyjnych podczas unprez
organizowanych na terenie Biwaku dla mieszkańców sołectwa.

- Na terenie sołectwa zostały odmalowane wszystkie wymagające tego kosze na śmieci.

- Z okazji uruchomienia tężni solankowej w naszym szpitalu wykonana została renowacja
tablicy upamiętniającej pobyt i leczenie Ignacego Daszyńskiego w tym szpitalu.

- W tym roku, po przerwie spowodowanej pandemią, odbyły się Dni Bystrej i Rodzinny Rajd
Rowerowy. W ramach tych imprez członkowie Rady Sołeckiej brali czynny udział w pracach
organizacyjno- porządkowych. Wyremontowane zostały również krzesła w pomieszczemu
Koła Gospodyń Wiejskich.

SOŁTYS WJ?1 BYSTRA

Piotr^fielesz



- Wykonano oraz zabetonowano konstrukcję drewnianą pod regulamin kotzystania z siłowni
na świeżym powietrzu przy ul. Bliskiej.

- Odmalowano boki i betonowe konstrukcje mostku w górnej części ul. Klimczoka.

W a póh-oczu Rada Sołecka chciałaby zrealizować dalsze prace konserwacyjno-
porządkowe na terenie sołectwa:

- Odmalowanie drewnianych elementów ławek rozstawionych na terenie sołectwa.

- Uzupełnienie konserwacji drewnianych "witaczy" przy drogach.

Odmalowanie wiat przystanków linii 57 przy SAole Podstawowej nr 2 oraz Hotelu Gołden
Tulip.

- Wykonanie montażu szlabanu wjazdowego na "Biwak, w Bystrej" wraz z zamontowamem
"Regulaminu Biwaku w Bystrej".

- W okresie jesiennym współpraca z młodzieżą szkół podstawowych nr l i 2 w działaniach
usunięcia z terenu Parku Fałata opadających liści pized okresem zimowym.

- Propozycja zamontowania monitormgu na "Biwaku w Bystrej" wynikająca z problemów
porządkowych na tym terenie.

- Pozyskanie zgody Wójta Gminy na przywrócenie w wyremontowanym budynku ZH przy ul.
Fałata pomieszczenia dla Bystrzańskiej Inicjatywy , a zarazem biura Sołtysa.

Czynimy starania o wykonanie krótkiego chodmka dla pieszych przy powiatowej drodze -
ul. Fałata od mostku nad rzeką Białka do przystanku Imii 57 przy Klubie LKS Klimczok
(kierunek Bielsko- Biała). Rada stara się również pomóc w rozwiązywaniu problemów
zgłaszanych telefonicznie przez mieszkańców sołectwa.

Sołtys

l BYSTRA

ielesz



PRACE WYKONANE PRZEZ REFERAT SŁUŻB TECHNICZNYCH
NA TERENIE SOŁECTWA BYSTRA

W OKRESIE OD 01.01.2022 DO 30.06.2022

l. Prace związane z utwardzeniem, odwodnieniem dróg: _ _
"uTcicha(płyta pokrywowa + właz drogowy, wymiana studzienki kolektora burzowego),

- ul. Niecała (kora asfaltowa),
- ul. Klimczoka (koryta kolejowe duże),
- ul. Kolorowa (płyta pokrywowa + właz drogowy, naprawa KoleKtora ourzowego;,
- ul. Głogowa (kora asfaltowa),
- ul. Kościelna (utwardzenie),
- ul. Nowa (odwodnienie i utwardzenie),
- ul. Piękna (kora asfaltowa),
- ul. Stroma (montaż ptyty ażurowej),

2. C^szZSżSe kdr^ch i przepustów liniowych (ul. Skośna, ul. Klimczoka, ul. Pałała,

ul. Kościelna, ul. Szczytna).
3. Oznakowanie dróg:

- wymiana znaków: ul. Piękna, ^ ^ ^ ^_
- omaJco'wame~dróg:'ul. -Grabowa, ul. Łukowa, ul. Wrzosowa, ul. Działkowa, ul. Jasna,

ul. Kowalska.
4. UtrzymaDie zielem na terenie sołectwa:

a) ścinka drzew:
- ścinka drzew: obok plebanii,
- ścinka gałęzi: przy przejściach dla pieszych, przy rzece Białka,

S ̂ :°Sel^S<d2)'P.^p. yul, ^F^ Bi^ ^"zan^o, pl^u z,^

w Bystrej (sadzenie drzewek) oraz terenu GOK PROMYK.

' aT^er^^aedrogowego wzdłuż ulic: Juliana Fałata, Klimczoka, Szczyrkowska i
innych o dużym natężeniu ruchu,

ł' _
S rcnumtTmontożkoszy na śmieci (ul. Fałata, ul. Bliska, Szkoła Podstawowa nr 2),
d) remont ławek parkowych,
e) naprawa ogrodzenia ul. Świerkowa i ul. Jaworowa.

6. Prace remontowe przy budynkach gminnych: _ _^ ^ _. " . _., ":. .."u"^^
°' rla7^r^^^r^bud^ku~6sP przy ul. Klimczoka 105 dla przyjęcia uchodźców
z Ukrainy,

'-"remont lokalu mieszkalnego nr 107 w budynku przy ul. Fałata 2G.
7. Pomoc przy orgamzacji imprez:

- montaż i demontaż dekoracji świątecznych - <
- obshiga imprezy: "XII Bystrzańskie Gody-Kolędnicy Przebierańcy",
- montaż i demontaż małej estrady-WOSP, _ . . . . _. __. ".."":..

rpr^orIan^irjDmBy~strej" (montaż i demontaż estrady, TiMaorgm^c^mch^
8.

' 

a^owruftSm^ie''^óg^g?mnnych (odśnieżanie ^ zwalczanie g^oledzi)^wrazj
upr^uęcre m'"matenału "us^orstoiającego na wszystkich drogach objętych zimowym

utrzymaniem.

SOŁTY BYSTRA
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WÓJT GMINY
WILKOWICE ZARZĄDZENIE NRA^/2022

WÓJTA GMINY WILKOWICE
z dnia 20 lipca 2022 r.

w sprawie wysokości środków finansowych przeznaczonych na fundusz sołecki w 2023 r.

Na podstawie art. 3 ust 2 ustawy z dnia 21 lutego 2014r. o funduszu sołeckim (Dz-u-2014'301
z'pózrL~zm.)'w- związku z art. 30 ust. 2, pkt 2 ustawy z dnia 8marca2014r. ojamorządzie
gmmnym~(Dz. U2022. 559 t.j. z pózn. zm.) oraz uchwały Nr XLV/381/2014Rady"Gmmy
Wiikowicezdma 26 marca ŹOHr.w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie \v budżecie
gminy'środków-stanowiących fundusz sołecki i uchwały Nr XLVII/413?014r^Rady Gminy
WUkowiceTdnia 25 czerwca 2014r. w sprawie zwiększenia środków funduszu sołeckiego,
zarządzam co następuje:

§1
Informuję o przydzieleniu środków finansowych z przeznaczeniem na fundusz sołecki na rok
budżetowy 2023 dla poszczególnych sołectw w wysokości:

L.p. Nazwa sołectwa

l. Bystra

2. Meszna

3. Wilkowice

RAZEM:

Przydzielone środki finansowe
w ramach funduszu sołeckiego

149.907 zł

63.787 zł

174.920 zł

388.614 zł

Składowe środków finansowych w ramach funduszu
sołeckie o

udział w dochodach
Środki w rozumieniu art.
3 ust. l ustawy z dnia 21
lutego 2014r. o funduszu
sołeckim (DZ.U.Z 2014r.

budżetu Gminy
wynoszący 6%

zainkasowanych
podatków od

nieruchomości od osób
fi cznychi rawnych

149.907 zł

63.787 zł

174.920 zł

388.614 zł

póz. 301)

58.658,59 zł

58.658,59 zł

58.658,59 zł

175.975,77 zł

§2 .. ". . , _.. ""..._"
W sprawie planowania i rozliczania przydzielonych środków finansowych oraz OPracowama
dokumentacji planistycznej ma zastosowanie ustawa z dnia 21 lutego 2014r. o fimduszu
sołeckim"(Dz. U.2014J01 z późn. zm.) i Zarządzenie Wójta Gminy Wiłkowice Nr 74/2014
z dnia 24 lipca 2014r. w sprawie procedur wykorzystania środków funduszu sołeckiego.

§3
Wykonanie zarządzenia powierzam Skarbnikowi Gminy.

§4
Zarządzenie wchodzi w życie z dniem podjęcia.

dr fKż. Janusz zSmc



Rada Sołecka w Bystrej Bystra, 07. 09. 2022T.

Wójt Gminy Wilkowice

Pan Janusz Zemanek

ul. Wyzwolenia 25

43-365 Wilkowice

WNIOSEK

Na podstawie art. 5 ust. 1-4 ustawy z dnia 21 lutego 2014 r. o ńmduszu sołeckim (Dz. U.

z 2014 r., póz. 301) oraz art. 27 ustawy z dnia 7 października 2020 r. o zmianie niektórych

ustaw w celu przeciwdziałania społeczno-gospodarczym skutkom COYID-19 (Dz. U. z 2020

r. póz. 1747). wnosimy o uwzględnienie w projekcie budżetu na rok 2023 realizację

przedsięwzięć polegających na:

Zadanie I - Po rawa este ki w sołectwie:

ł.

2.

3.

Wykaszanie poboczy, rowów, wycinka krzewów, drzew
sprzątanie liści, prace porządkowe (prace wykonywane
przez Referat Shiżb technicznych Urzędu Gminy)

Utrzymanie zieleni na skwerach, w parku, na biwaku oraz
innych wskazanych miejscach na terenie Bystrej (prace
zlecone firmie zewnętrznej)

Konserwacja istniejących rzeźb, ław oraz częściowa ich
wymiana (zadanie zlecone rzeźbiarzom oraz wkład
własny członków Rady Sołeckiej i Stowarzyszenia
Rozwoju Wsi "Bystrzańska Inicjatywa")

Razem

2 000, 00

9 000,00

3 000,00

14 000,00

SOŁTY BYSTRA
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Zadanie II-Po rawabez icczeństwa infrastruktu bież cena ra iremon :

l. Budowa placu zabaw na terenie sołectwa Bystra. 60 000,00

2 . Zakup klinca, korytek, rur, płyt, przepustów, luster 24 000,00
drogowych

Razem 84 000,00

Zadanie III - Rozwó'kultu i s ortu o rzezinte rac' s oleczn mieszkańców:

l. Zorganizowanie obchodów XXVI Dni Bystrej
integrujących mieszkańców

2 . Zorganizowanie turnieju i zajęć sportowych da dzieci i
młodzieży w ramach Dni Bystrej przez KS Bystra

36 607,00

4 000, 00

3. Zorganizowanie turnieju skoków narciarskich oraz
biegów w ramach rozwijania aktywności i kultury
fizycznej mieszkańców

4. Zorganizowanie balu karnawałowego dla dzieci
obejmującego zabawy rywalizujące między dziećmi oraz
rodzicami

5. Zorganizowanie pożegnania wakacji dla dzieci
i młodzieży połączone z konkursem potraw regionalnych

4 000, 00

3 000,00

2 800,00

6. Zorganizowanie Konkursu Kolęd i Pastorałek
kultywującego lokalne obyczaje kolędnicze

l 500,00

Razem 51 907,00

O ółem Fundusz Sołecki do kor stania w roku 2023 149 907 00

r\

SOŁTYS BYSTR^
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Rada Sołecka w Bystrej

PROTOKÓŁ KOMISJI MANDATOWEJ

WIEJSKIEGO ZEBRANIA SOŁECTWA BYSTRA

w dniu 7 września 2022 roku.

Komisja Mandatowa ukonstytuowała się w następującym składzie:

Przewodniczący: ....te%f3fti^.....^fc&^>..

Sekretarz: .. U]9.^<?.^^^.... fift^T^.........................

Członek:

Komisja Mandatowa stwierdza, że Zebranie Wiejskie Sołectwa Bystra zostało
zwołane zgodnie z § 13 Statutu Sołectwa. Termin i miejsce zebrania podane
zostało do publicznej wiadomości w sposób przyjęty w Sołectwie tj. przez
ogłoszenia rozmieszczone na tablicach ogłoszeń, na strome intemetowej i
profilu facebook Gminy Wilkowice.

Na podstawie sporządzonej listy obecności Komisja Mandatowa stwierdziła,
że w zebraniu uczestniczy .. ^.... członków, wobec czego w myśl § 15 pkt l
Statutu Sołectwa Bystra dzisiejsze zebranie jest prawomocne do podejmowania
uchwał.

Lista obecności z walnego zebrania stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

SEKRETARZ

KOMISJI MANDATOWEJ

(podpis)

^c<^.

PRZEWODNICZĄCY

KOMISJI MANDATOWEJ

(podpis)

Podpisy członków Komisji: l.



Rada Sołecka w Bystrej

PROTOKÓŁ

Komisji Wniosków i Uchwał

wybranej na Zebraniu Wiejskim Sołectwa Bystra

w dniu 7 września 2022 r.

Komisja w składzie:

l. P^ewodnicący Komisji - ..^^... 5T(XtóSĄ.,
2. Członek Komisji - .... M'&.%?^... :"i?<>^AE.W.ltZ
3. Członek Komisji - ... TE.ft.e>A....-;?.^S>ac?.......

Komisja Wniosków i Uchwał po wyshichaniu sprawozdania Wójta Gminy
Wilkowice oraz Sołtysa o zadaniach zrealizowanych (k> 31 sierpnia 2022r., po
zapoznaniu się z planowanymi zadaniami na rok 20 Fa także po wyshichaniu
dyskusji mieszkańców Bystrej przedstawia do przyjęcia przez dzisiejsze
Zebranie Wiejskie następujące uchwały i wnioski:

Uchwały:

l. Uchwala nr 1/2022 Zebrania Wiejskiego Sołectwa Bystra z dnia 7
września 2022r. w sprawie przyjęcia sprawozdania realizacji zadań
wykonanych do 31 sierpnia 2022r. w ramach funduszu sołeckiego na rok
2022.

2. Uchwała nr ?/2022
Wo rów e ^u'^(C-

^wd^ró tó
3. Uchwała nr 3/202

e. Anun/vyu4e (e<AMoqTosfin\e ^av\ ^ann^ouii
^l ^^ ̂o\^k\Ą ^^id Mfcl ^^-^

4.



Wnioski:

Mieszkańcy Sołectwa Bystra wnoszą i wnioskują o:

/

6

Podpisy Komisji:

l.

3. ............ "^.^"^- ........... ". ".>"."".".".."--

/A
^~\


